
8/2010. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. május 27-én 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Holló Imre polgármester: 

Köszönti a megjelent vendégeket, az intézményvezetıket, a Képviselı-testület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 8 fıvel jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Nagy Károlyné és Fekete József képviselıket. 

Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselı-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
 
Napirendi pont elıtt: Jelentés a két ülés között végzett munkáról  
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Fekete József képviselı: 
Az óvoda felújításával kapcsolatban kérdezi, hogy a NÍVÓBER vezetıivel történt 
egyeztetésen mirıl tárgyaltak, valamint az óvoda munkaterület átadása rendben megtörtént-e?  
 
Holló Imre polgármester: 
A NÍVÓBER-rel történt egyeztetésen az ütemtervrıl beszéltek. A munkaterület átadása május 
21-én megtörtént. Többen jelezték felé, hogy ezt a munkát recski vállalkozók is el tudták 
volna vállalni. A közbeszerzési eljárásról tudtak a helyi vállalkozók is, hárman érdeklıdtek is, 
közülük egy építıipari vállalkozó jelezte vissza, hogy ez a munka a lehetıségeit meghaladja 
(eszköz, pénzügyi vonzata miatt).  
 
Maruzs András képviselı: 
Kérdése, hogy mi a neve a NÍVÓBER Kft. vezetıjének? 
 
Holló Imre polgármester: 
Papp István-nak hívják, a Kft. címe: Eger, Trinitárius u. 2. 
 
Holló Imre polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a két ülés között végzett 
munkáról készült jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a jelentést. 
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NAPIREND 1./ Jelentés a gyámhatóság munkájáról, az önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
Elıadók: Varró Gyuláné jegyzı, Doba Dénesné vezetı fıtanácsos, 
Czene Ilona Gyermekjóléti Szolgálat vezetıje 

 
Holló Imre polgármester: 
A Képviselı-testület a beszámolót írásban megkapta. Kéri, hogy amennyiben az elıadónak 
szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
Az elıadónak szóbeli kiegészítése nem volt. 
Kéri, hogy a napirendi pontra vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Fejesné Bolyki Katalin képviselı: 
Az óvodáztatási támogatással kapcsolatban kérdezi, hogy akik ebben a támogatási formában 
is részesülnek, azok csak ezért kezdtek el járni óvodába, vagy jártak korábban is? 
 
Dudás Lászlóné óvodavezetı: 
Az államnak az óvodáztatási támogatás bevezetésével az volt célja, hogy a gyerekek 
rendszeresen járjanak óvodába. A támogatásban részesülı gyerekek jártak eddig is óvodába, 
de nem rendszeresen. Ha egy hónapban 5 napnál többet hiányzik a gyermek, akkor a 
támogatást nem kaphatja meg. 
 
Maruzs András képviselı: 
A gyermekek körében tapasztalt probléma általánosságban értendı, vagy csak a 
veszélyeztetett gyermekekre? (Beszámoló 2. oldal, második bekezdés: „ A gyermekek 
körében tapasztalt problémák…stb.”.) 
 
Doba Dénesné vezetı tıtanácsos: 
Csak a veszélyeztetett gyermekekre értendı.  
A képviselı úr által idézett szöveg a Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évi helyzetérıl készült 
beszámolójában található, melyre Czene Ilona családgondozó adja majd meg a választ.  
 
Nagy Károlyné képviselı: 
Szépen kidolgozott, jól összeszedett beszámoló, a törvényi elıírásoknak mindenben 
megfelelnek.  
 
Fekete József képviselı: 
Elszomorító állapot, hogy a gyermekvédelmi kedvezményben részesülık száma magas, a 6-
14 éves korosztály 60 %-át érinti, mely az elszegényedés folyamatát tükrözi. 
 
Holló Imre polgármester: 
A beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
gyámhatóság munkájáról, az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásról készült beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 

30/2010. sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-
testülete megvitatta a gyámhatóság munkájáról, az 
önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
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feladatainak ellátásról készült beszámolót, melyet 
egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: 2011. május 30. 
Felelıs: jegyzı 
 

NAPIREND 2./ 2007-2010. Közoktatási feladat-ellátási terv értékelése,  
felülvizsgálata 
Elıadók: Varró Gyuláné jegyzı, Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató,  
Dudás Lászlóné óvodavezetı 

 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Ez a napirendi pont az Önkormányzat munkatervébe 2010. január hónapban került be. Ennek 
azaz oka, hogy az Önkormányzat 2007-ben és 2009-ben is fogadott el közoktatási feladat-
ellátási tervet és ennek a felülvizsgálatát 2010-re tőzte ki. Idıközben azonban a Közoktatási 
törvény osztálylétszámok nagyságrendjére vonatkozó jogszabályi rendelkezésének a 
hatálybalépésekor a kistérségbe tartozó települések úgy döntöttek, hogy célszerő kistérségi 
szinten vizsgálni, hogy ez a szám hogyan alakul. Ennek célja az lett volna, hogy elıre 
lehessen majd látni, hogy mely települések lesznek azok, ahol a létszámnormák változnak. A 
Társulás a Közoktatási Feladatellátási Tervet a kistérségre vonatkozóan elkészítette, a 
továbbiakban ezt a közös feladatellátási tervet fogják felülvizsgálni és értékelni azokkal a 
szakértıkkel véleményeztetve, akik a létrehozásában közremőködtek. A Pétervásárai 
Kistérségi Társulás vezetıje írásban is megerısítette, hogy az éves munkatervükben szerepel 
ez a napirendi pont, melynek várható idıpontja 2010. augusztus hónap. Ezért kérte, hogy a 
jelenlegi testületi ülés napirendjérıl vegyék le. 
 
NAPIREND 3./ A nevelési – oktatási intézmények tanulócsoport számának  

meghatározása a 2010/2011. évre 
Elıadók: Varró Gyuláné jegyzı, Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató,  
Dudás Lászlóné óvodavezetı 

 
Holló Imre polgármester: 
A Képviselı-testület írásban megkapta a Jámbor Vilmos Általános Iskola igazgatójának 
elıterjesztését a 2010/2011-es tanév várható csoportlétszámára vonatkozóan. 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Holló Imre polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
azt elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
 31/2010.(05.27.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az általános 
iskola igazgatójának 2010/2011 tanév várható csoportlétszámára vonatkozó 
tájékoztatását. A testület figyelemmel a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX tv. 102. § 
(2) c. pontjában foglaltakra az 2010. szeptember 1-tıl induló iskolai tanévvel 
kapcsolatban az alábbi döntést hozta: 
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Az oktatási intézménybe beírt tanulók létszáma 176 fı, mely tanuló létszám 
oktatásához 8 osztály és 3 napközis csoport indítását engedélyezi. Megállapítja, hogy 
az alsó tagozatos évfolyamok közül egy osztály (4.o.) létszáma a Közoktatási törvény 
3. sz. mellékletében  meghatározott létszámot 2 fıvel meghaladja. Tekintettel arra, 
hogy ez a létszám a fenntartó által engedélyezhetı 20 %-os mértéken belüli, a 
negyedik évfolyamon  indítható osztály számát egy osztályban határozza meg. 
 
Határidı: 2011. június 30. 
Felelıs:   Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató 

 
 
Holló Imre polgármester: 
A Csengıvár Óvoda vezetıje azzal a kéréssel fordul a Képviselı-testülethez, hogy a 
2010/11-es tanévben a nagy csoport létszámát 28 fıvel, a középsı csoport létszámát 26 fıvel 
engedélyezze. 
Az 1993. évi LXXIX. Törvényben elıírt óvodai maximális csoportlétszámot (25 fı) a nagy 
csoport 3 fıvel, a középsı csoport 2 fıvel haladja meg. 
Kéri, hogy tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Az elıterjesztésre vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
Csengıvár Óvodában a 2010/11-es tanévre vonatkozóan egyetért azzal, hogy a  nagy csoport 
létszámát 28 fıvel, a középsı csoport létszámát 26 fıvel engedélyezze, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

32/2010.(05.27.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a 
Közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. Törvény 102.§. 2 bek. 
c.) pontjában foglaltakra tekintettel egyhangú szavazattal 
úgy határozott, hogy a Csengıvár Óvodában a 2010/11-es 
tanév indítását   a nagy csoportban 28 fıvel, a középsı 
csoportban 26 fıvel engedélyezi. 
 

 Határidı: azonnal 
Felelıs: Dudás Lászlóné óvodavezetı 

 
Indítványok, elıterjesztések 
 
Holló Imre polgármester: 
Javasolja, hogy a 2010. május 15-16-án a településünket ért árvízkárokról és intézkedésekrıl 
készült tájékoztatót vitassa meg a Képviselı-testület. A tájékoztatót a Képviselı-testület 
írásban megkapta. 
Tájékoztatja a Képviselı-testületet, hogy a vis maior-pályázatot határidıben benyújtották. Az 
önkormányzat rendelkezik biztosítással, a kár felmérése megtörtént. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az árvízkárok kapcsán 5 napon belül be kellett nyújtani a vis maior eseményekre vonatkozó 
adatlapot. Meg kellett határozni a károk értékét, a védekezési költséget. Fel kellett mérni, 
hogy önkormányzati tulajdonban milyen károk keletkeztek. Megjelölték a víz alá került   
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mőhely és raktár-épületet, a Sportház épület alagsorát (kazán meghibásodása), Bajcsy utca 
alsó része, Tarna utca 8-tól 34 házszámig terjedıen, a Petıfi utcában a 227 hrsz. alatt a partfal 
szakadást, az Elkerülı út rézsőcsúszást. A vis maior-ra vonatkozó új szabályok szerint csak az 
az önkormányzat jelenthet be ilyen esemény kapcsán kártérítési igényt, aki biztosítással 
rendelkezik. Ennek a feltételnek az önkormányzatunk megfelel – teljeskörő vagyonbiztosítást 
kötöttek az elmúlt évben. A biztosító társaság már járt a településen, a helyszíni szemlét 
megtartotta. A kártérítés mértéke még nem ismert. A vis maior esemény bekövetkezésétıl 
számított 22 munkanapon belül be kell nyújtani az önkormányzatnak pályázathoz tartozó 
további 5 adatlapot is. Ennek része egy önkormányzati határozat is, mely a káresemény 
forrásösszetételét meghatározza. A bejelentı lapon a saját forrást 300.000.-Ft-ban jelölték 
meg, a biztosító kártérítését 2.000.000.-Ft-ban, a vis maior igényt pedig 10.240.000.-Ft 
összegben. A vis maior igény és a saját erı annak függvényében változhat, hogy a biztosító 
kártérítésének mértéke valójában mennyi lesz. Kéri a testület felhatalmazását, hogy az 
önkormányzati határozatban a testületi ülést követı napon kézhez kapott biztosítási összeget 
szerepeltessék, továbbá, hogy a biztosítási összeggel nem fedezett kiadások hitelbıl 
kerüljenek finanszírozásra.  
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy az elıterjesztésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Fejesné Bolyki Katalin képviselı: 
A Tarna út 32 és 34. sz alatti ingatlan önkormányzati tulajdonban van. A lakók várják a 
kerítés rendbetételét.  
További kérdése, hogy a Tarna-patak meder tisztítása várható-e a kezelıtıl? 
 
Holló Imre polgármester: 
Az árhullám levonulása utánra ígéretet kapott az ÉVÍZIG-tıl, hogy helyszíni szemlét tartanak, 
mivel több helyen kár is keletkezett a mederben. 
 
Fekete József képviselı: 
A Kürti-patak is többször veszélyeztette már az ott lakókat. Itt is lehetne záportározót 
létesíteni. 
 
Holló Imre polgármester: 
Sajnos ezen a területen most nem a Tarna patak okozta a nagyobb gondot, hanem a Kürti-
patak. Jól funkcionált a sándorréti víztározó, az ércbányatelepi kincstári víztározó. A parádi 
önkormányzat tájékoztatása szerint megnyertek egy pályázatot, melynek keretében a Cifra-
istállóval szembeni Köves-patakra létesítenek egy záportározót.  
 
Fekete József képviselı: 
A két gyaloghíd is problémát jelentett, mivel visszaduzzasztott. Ezekre a területekre építési 
engedélyt nem lett volna szabad kiadni. 
 
Holló Imre polgármester: 
A híd az ÉVIZIG vízfolyásán van. Ha úgy döntenének, hogy el kell bontani, azt elıbb 
szakvéleményeztetni kellene. Az un. „Gál-had”-nál kb. 4-5 ingatlan van a híd miatt 
veszélyeztetve. Itt a legkisebb a patakmeder szelvény-szélessége.  Ha a tervezett záportározók 
elkészülnek, akkor lehet esetleg szabályozni. 
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Nagy Károlyné képviselı: 
A védekezésben résztvevı vállalkozóknak milyen módon köszönik meg a segítséget? 
 
Holló Imre polgármester: 
A védekezésben közremőködı vállalkozók segítségét megköszönte. A munkavégzés kapcsán 
keletkezett kiadásuk a vállalkozók által kiállított számlák alapján kifizetésre kerülnek. 
 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki azzal, hogy a vis maior tartalék címen – az ismertetett határozati javaslat alapján -  
támogatási igényt nyújtsanak be az Önkormányzati Minisztériumhoz, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

33/2010.(05.27.)sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete egyhangúan úgy 
határozott, hogy a 2010. május 15-16-án bekövetkezett rendkívüli idıjárási 
körülmények miatt kialakult árvíz okozta károk helyreállítása érdekében - vis 
maior tartalék címen -támogatási igényt nyújt be az Önkormányzati 
Minisztériumhoz. 
 
A káresemény megnevezése: 
− Bajcsy Zs. út 10. sz.-tól 24. sz-ig terjedı útszakasz (1014 hrsz.),  
− Tarna utca 8-tól 34. sz-ig terjedıen (1071 hrsz.),  
− Petıfi utca partfal szakadás (227 hrsz.),  
− Elkerülı út földcsuszamlás (0181/36 hrsz.). 
 
A káresemény forrásösszetétele: 

      adatok Ft-ban 
Megnevezés 2010. év % 

Saját forrás (biztosítási 
összeg nélkül) 

300.000.-Ft 2,4 

Biztosító kártérítése 460.900.-Ft 3,8 
Egyéb forrás (Hitel) 3.059.610.- 25,4 
Vis maior igény 8.260.708.-Ft 68,4 
Források összesen 12.081.218.-Ft 100 

 
− A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 

10.475.375.- Ft, melynek fedezetét az önkormányzat nem tudja / részben tudja 
(megfelelı rész aláhúzandó) biztosítani. 

 
− A testület nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a 

tulajdonát képezi. 
 

− A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással 
rendelkezik / nem rendelkezik* (a megfelelı rész aláhúzandó). 

 
Biztosító Társaság megnevezése MKB. Általános Biztosító 

Zrt. 
Biztosítási szerzıdés száma 90002279487 
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− Az adott káreseményre igényelt biztosítási összeget igényelt / nem igényelt (a 
megfelelı rész aláhúzandó). 

 
− Az Önkormányzat más – a tulajdonában lévı – vagyontárggyal a feladatát el tudja 

látni / nem tudja ellátni (a megfelelı rész aláhúzandó). 
 

− A testület a saját forrás összegét a 2010. évi költségvetésérıl szóló 4/2010.(II.16.). 
számú költségvetési rendeletében biztosítja. 

 
− A testület felhatalmazza a polgármestert az igénybejelentés benyújtására. 

 
 

Határidı: pályázatnak megfelelıen 
Felelıs: benyújtásért polgármester 

 
 

Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy következı elıterjesztésként az Önkormányzat folyószámla-hitelkeret szerzıdés 
módosítására, illetve a munkabér hitel felsı határának módosítására vonatkozó határozati 
javaslatokat vitassa meg a Képviselı-testület. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Az Önkormányzat 39 millió Ft mőködési hiánnyal fogadta el februárban, melyre vonatkozóan 
a Képviselı-testület úgy döntött, hogy a hiányt munkabér-, illetve folyószámla hitellel fedezi. 
A folyamatos pénzellátás érdekében javasolják, hogy az OTP Bank Nyrt. Pénzintézettel a 
folyószámla-hitel keret szerzıdést további egy évre hosszabbítsák meg. A hitelkeret összege 
15.000.000.-Ft. A hitel fedezete az önkormányzat futamidı alatti költségvetési bevétele. Az 
önkormányzat a felvett hitel és járulékai összegét a 2010. évi költségvetésébe beépítette. 
Jelenleg a folyószámla hitel keret kamata 12,5 %. A rendelkezésre tartási jutalék 3 %.  
A munkabér hitel kamata 15-17 % körül mozog. Javasolják, hogy a munkabér-hitel felsı 
határát 2010. évben 14.948.000.-Ft-ban határozzák meg.  
 
Maruzs András képviselı: 
Csak az OTP Bank-nál lehet igényelni? 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
Csak a számlavezetı pénzintézetnél lehet igényelni. A határozati javaslat az OTP Bank által 
adott minta alapján készült. 
  
Holló Imre polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, 
hogy aki a folyószámla-hitelkeret szerzıdésre vonatkozó határozati javaslattal egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

34/2010. (05.27.) sz. Önkormányzati  HATÁROZAT  
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a mőködtetés zavartalan 
biztosítása, illetve a folyamatos pénzellátás érdekében az OTP Bank Nyrt. 
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Pénzintézettel a folyószámla-hitelkeret szerzıdését további egy évre 
meghosszabbítja. 
A hitelkeret összege 15 000 000 Ft. A felvett hitel összegének fedezete az 
önkormányzat futamidı alatti költségvetési bevétele. Az önkormányzat a felvett 
hitel és járulékai összegét a 2010. évi költségvetésébe beépíttette. 
A Képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a folyószámla-hitel 
lebonyolításával kapcsolatos intézkedésre. 

 
Határidı: szerzıdéskötésre: 2010. június 9. 
                hitel igénybevételre: szükség szerint 
Felelıs: polgármester 

 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy aki a munkabérhitel-szerzıdésre vonatkozó határozati javaslattal egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

35/2010. (05.27.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselıtestülete 2010. évben havi  
14 948 000 Ft-ban, azaz  Tizennégymillió-kilencszáz-
negyvennyolcezer  forintban állapítja meg a munkabérhitel felsı 
határát. 
A Képviselıtestület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzıt, hogy 
amennyiben az Önkormányzat pénzügyi helyzete indokolttá teszi, a 
szükséges mértékben (de maximum a fentiekben limitált összeghatárig) 
munkabérhitelt vegyenek fel az Önkormányzat nevében. 
 
Felelıs: polgármester 
Határidı: értelem szerint. 

 
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy a Recsk Nagyközségi Önkormányzat költségvetési szervei esetében a 
megvalósítási terv készítésérıl szóló elıterjesztést vitassa meg a Képviselı-testület.  
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A költségvetésben intézményenként részletesen kidolgozásra került. A tartalma nincs 
kibontva, a Pénzügyminisztérium nem adta ki a részletes szabályozást, ami alapján el tudnák 
készíteni a tervet. 
Ez többlet feladatot jelentene, amely jelentısen megterhelné az intézményeket is és a Hivatal 
pénzügyi csoport munkatársait is.  
Saját létszámmal nem tudnák megoldani, külsıs cégnek kiadni pedig nem javasolják, mivel az 
adatokat szintén a pénzügyi csoportnak kell szolgáltatni 
A Képviselı-testületnek a határozati javaslatban foglaltakat javasolja elfogadásra, mely 
szerint a megvalósítási terv elkészítésétıl az Áht. 125.§. (4) bekezdésében foglaltak alapján 
eltekint. 
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Holló Imre polgármester: 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület 1 tartózkodás mellett 10 igen szavazattal elfogadta a 
javaslatot. 
 

36/2010. (05.27.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete az Áht. 
125.§. (4) bekezdése felhatalmazása alapján a Recsk 
Nagyközségi Önkormányzat költségvetési szervei esetében a 
megvalósítási terv készítésétıl 2010-2011. években eltekint. 
 
Határidı: 2010-2011. év 
Felelıs: polgármester 

 
Holló Imre polgármester: 
Felkéri Varró Gyuláné jegyzı asszonyt, hogy ismertesse Recsk Nagyközség 
Önkormányzatának az önkormányzati tulajdonú közüzemi csatornamő használatáért 2010. 
évben fizetendı díjakról szóló 20/2009.(XII.18.) önkormányzati rendelet módosítására 
vonatkozó elıterjesztést. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az önkormányzati tulajdonú közüzemi csatornamő használatáért 2010. évben fizetendı 
díjakról szóló 20/2009.(XII.18.) önkormányzati rendelet módosítására tesz javaslatot, mert 
nem tartalmaz pontos, konkrét rendelkezést azokra az ingatlantulajdonosokra, akik az 
ingatlanjukon keletkezett szennyvizet mérés nélkül vezetik a csatornamőbe, nincsenek 
ivóvízhálózatra rákötve. 
A rendelet 4.§. /3/ bekezdését javasolja módosítani az alábbiak szerint: 
„Aki az ingatlanon keletkezett szennyvizet a szennyvízelvezetı mőbe mérés nélkül vezeti, és a 
vizet nem vagy nem csak közmőves vízellátáshoz csatlakozva, hanem saját vízmőbıl vagy más 
vezetékes megoldással szerzi be, a beszerzett valamennyi vízmennyiség mérésére – legkésıbb 
2010. december 31-ig - köteles hiteles vízmérıt felszereltetni és mőködtetni, valamint a mért 
mennyiségrıl a szolgáltatót tájékoztatni. A szolgáltató jogosult a mért mennyiséget a 
helyszínen a fogyasztó jelenlétében ellenırizni.” 
 
A rendelet 4.§-a új, /4/ bekezdéssel javasolja kiegészíteni: 
 
„/4/  Mindazon ingatlanon, ahol a /3/ bekezdésben megjelölt vízmérı felszerelésére még nem került 

sor, a szennyvízkibocsátás mértékét a szolgáltató 50 liter/fı/nap átalány mennyiséggel 
számolja el.” 

 
Kéri, hogy a rendelet módosítására vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Holló Imre polgármester: 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a rendelet-
módosítását. 
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Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselı-testületének  
9/2010.(V.28.) önkormányzati rendelete  

az önkormányzati tulajdonú közüzemi csatornamő használatáért 
2010. évben fizetendı díjakról szóló 20/2009.(XII.18.) önkormányzati rendelet módosítására 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete az árak megállapításáról szóló 1990. évi 
LXXXVII. Törvény 7. §-ának (1) bekezdése és 11. §-ának (1) bekezdése alapján az önkormányzati 
tulajdonú közüzemi csatornamő használatáért 2010. évben fizetendı díjakról szóló 20/2009.(XII.18.) 
önkormányzati rendeletét az alábbiak szerint módosítja: 

 
1.§. 
 

/1/ A rendelet 4.§./3/ bekezdés helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 

/3/ Aki az ingatlanon keletkezett szennyvizet a szennyvízelvezetı mőbe mérés nélkül vezeti, 
és a vizet nem vagy nem csak közmőves vízellátáshoz csatlakozva, hanem saját 
vízmőbıl vagy más vezetékes megoldással szerzi be, a beszerzett valamennyi 
vízmennyiség mérésére – legkésıbb 2010. december 31-ig - köteles hiteles vízmérıt 
felszereltetni és mőködtetni, valamint a mért mennyiségrıl a szolgáltatót tájékoztatni. 
A szolgáltató jogosult a mért mennyiséget a helyszínen a fogyasztó jelenlétében 
ellenırizni. 

 
/2/ A rendelet 4.§-a új, /4/ bekezdéssel egészül ki: 
 

/4/  Mindazon ingatlanon, ahol a /3/ bekezdésben megjelölt vízmérı felszerelésére még 
nem került sor, a szennyvízkibocsátás mértékét a szolgáltató 50 liter/fı/nap átalány 
mennyiséggel számolja el.  

 
2.§. 
 

Záró rendelkezés 
 

/1/ Jelen rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
/2/ Rendelkezéseit a 2010. évi szennyvízkibocsátás elszámolásánál alkalmazni kell. 
 
R e c s k , 2010. május 28. 

 

             Holló Imre   sk.                                                                    Varró Gyuláné sk. 

             polgármester                                                                       címzetes fıjegyzı 
 
 
 
Holló Imre polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Károlyné képviselı: 
Kérdése, hogy a „Virágos Magyarországért Mozgalom”-ban hogyan lehetne részt venni? 
Több település is szerepel ebben a programban. Javasolja Recsk részvételét is, mivel már az 
elmúlt évben helyi viszonylatban meghirdették a „Virágos udvarok, szép kertek” akciót. 
Május 30-a a Hısök Napja lesz. Ezzel kapcsolatban kérdezi, hogy a Képviselı-testület 
részérıl részt vesznek-e a megemlékezésen, melyet az Egyháztanács szervez? 
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Úgy tudja, hogy a holnapi napon lesz a felújított Tájház átadása. Az eseményen ki vesz részt 
az Önkormányzat részérıl? 
 
Holló Imre polgármester: 
A „Virágos Magyarországért Mozgalom”-mal kapcsolatban elmondja, hogy részletes 
információval jelenleg nem rendelkezik. 
Május 30-áról nem szokott az Önkormányzat külön megemlékezni. November 1-jére koszorút 
készíttettek minden évben és azt helyezték el az I. és II. világháborús emlékmővön. 
A Tájház megnyitójára és átadására nem kapott meghívást, csak az eseményen kívüli 
megtekintésre hívta meg a tájház vezetıje. 
 
Nagy Sándor Jobbik Magyarországért Mozg. recski szerv. vezetıje: 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy elkészült a „Trianon emlékére” állított emlékmő, melynek 
ünnepélyes átadására meghívót ad át a Képviselı-testületnek, illetve minden érdeklıdıt 
várnak a június 4-én du. 16,00 órai kezdettel tartandó eseményre. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A lakosság részérıl felmerült kérdést továbbítja, hogy az új Egészségügyi Központ várhatóan 
mikor kerül átadásra, illetve új munkahely lehetıség lesz-e? 
Megkereste ıt orvosi mőszer beszerzésére vonatkozóan is egy cég. Kérdése, hogy a pályázat 
tartalmaz-e újabb orvosi mőszer beszerzést? 
 
Holló Imre polgármester: 
Az kivitelezı 2010. december 9-re vállalta, azonban a mőködéshez szükséges szakhatósági 
engedélyek beszerzése még az átadás után következik. 
Újabb munkahelyek kialakítása nem számottevı – mivel a jelenlegi létszám adott az 
egészségügyi intézményeknél. A mentıszolgálat kialakítása kapcsán merülhet majd fel új 
munkalehetıség. Az OMSZ (mentıszolgálat) jelenleg nem támogatja pénzügyileg az új 
állomás kialakítását. 
A pályázatban 6 millió Ft van tervezve új mőszerek beszerzésére. 
 
Maruzs András képviselı: 
Az elsı napirendi pontnál feltett kérdésére is várja a választ – a Gyermekjóléti Szolgálat 
beszámolója kapcsán. 
További kérdése, hogy a 60 milliós építési hitel kaukciója mi lesz? 
A jelenleg mőködı I-es orvosi rendelı ideiglenes mőködési engedélyének határideje július 1-
vel lejár. Most hallotta, hogy ezt mindig csak hosszabbítgatják évenként.  
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A mőködési engedély megújítására a következı okok miatt volt szükség: az EU–hoz történı 
csatlakozás után olyan szabványokat írtak elı az egészségügyi intézmények számára, amit 
Magyarországon nem tudtak betartatni. Más országokban is járt, ahol megnézte a rendelıket, 
véleménye szerint a recski rendelı semmiben sincs rosszabb helyzetben, melyet elmondott az 
ÁNTSZ-nek is. Az akadálymentesítést jelölték meg problémának, mellyel kapcsolatban 
elmondta, hogy a rendelınél nincs lépcsı, a bejárat megfelelıen van kialakítva a 
mozgáskorlátozottak részére is. Másik probléma, amit kifogásolt az ÁNTSZ az, hogy a 
fogászati rendelıvel közös a váróterem. Ezt a problémát az eltérı rendelési idı bevezetésével 
kiküszöbölték.  
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Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezetı: 
A hitel felvétellel kapcsolatban elmondja, hogy a mőködési hitel és munkabér hitelhez nem 
kér kauciót a pénzintézet, csak a költségvetési bevétel a fedezete.  
A beruházási hitelnél kérhettek volna kauciót, de pillanatnyilag úgy tőnik, hogy ezekre a 
hiteltípusokra sem kér a bank (jelzálog) ingatlanfedezetet, itt is a költségvetési bevétel lesz a 
fedezet.  
 
Czene Ilona Gyermekjóléti Szolgálat vezetıje: 
Nem általánosságban beszél a gyerekekrıl, hanem csak az intézménye által nyilvántartott, 
veszélyeztetett helyzető gyermekekrıl van szó. 
 
Holló Imre polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 17,15 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 Varró Gyuláné Holló Imre 

 Címzetes fıjegyzı polgármester 

 

 

 

 Nagy Károlyné Fekete József 

 jegyzıkönyvhitelesítı jegyzıkönyvhitelesítı 


